
營業時間更新通告
Operation Hours Change Special Notice

為配合市場環境發展，由12月1日開始，我們服務時間將調整。個別團隊如需使用營業
大廳的房間直到晚上九時，我們會彈性處理及支援。

關於訂購或訂單相關事宜，歡迎電郵至hongkongservice@doterra.com 給我們或
於網站登入線上辦公室處理，我們會盡快安排。

如有突發情況，可能會導致服務未能如常，建議客戶在出發到營業大廳前，留意
Facebook，WhatsApp 及客戶微信號朋友圈的公佈。但在任何情況下，我們的
WhatsApp及微信於正常營業時間內仍會維持諮詢服務。

Please be informed that in order to cooperate with the marketing development, we
will adjust the service hours as below from 1 December. If individual teams need to
reserve the room until 21:00, we will provide flexible support.

Regarding the purchasing and order related issue, please send us email to
hongkongservice@doterra.com or log in to our virtual office. We will arrange
the orders as soon as possible.

There may be special situations that cause the change of the service hour, we
will keep update on Facebook, WhatsApp and WeChat. Please check before
visit. However, in any circumstances, our enquiry service will remain available
on WhatsApp and WeChat within the operation hours.

星期一、三、五
Monday, Wednesday and Friday 11:30 – 19:30

星期二、四
Tuesday, Thursday 11:30 – 21:00

星期六
Saturday 11:30 – 17:00

星期日及公眾假期
Sunday and Public Holidays 休息 Close

微信 WeChat WhatsApp 官方臉書 (中文) 
客戶服務
Customer Service
+852 6628 6806

業務部
Business Development
+852 5563 1590

Facebook (EN)

香港九龍佐敦上海街80號華海廣場3樓全層
3/F, Ocean Building, 80 Shanghai Street, Jordan, 
Kowloon, Hong Kong

( 852 ) 3197 6699 ( 852 ) 6628 6806

www.doterra.com.hk https://doterra.myvoffice.com
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